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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kérdések a ,veesési számlagyár" ügyében elhúzódó büntetőeljárások állásáról" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Polt Péter legfőbb ügyész úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Amint az lapértesülésekből ismeretes, az MSZP-s politikusokat is érintő, sok milliárd forint
kárt okozó, ,vecsési számlagyár" néven elhíresült adócsalási ügyben több büntetőeljárás is
folyamatban van. Az eljárások egy jelentős része már eljutott a vádemelésig, de vannak még
nyomozati szakban lévő, évek óta húzódó eljárások is .
Ezzel kapcsolatban a következő kérdésekre kérem Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr válaszát :

Pontosan hány büntetőeljárás van folyamatban a szóban forgó bűncselekmény-
sorozattal kapcsolatban?
Hány jutott el vádemelésig és hányban folytatják még a nyomozást? Hány tart rendőri
és hány tart ügyészi szakban?
Mi az oka az elhúzódó nyomozásoknak?
Előfordult-e és ha igen, hány alkalommal, hogy az eljáró ügyintéző személyében
változás történt? Mi volt a személycserék oka? Nem hátráltatta-e ez a nyomozást?

Várom megtisztelő válaszát .
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